
Protokół Nr 131/10 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

w dniu 26 listopada 2010 r. 
 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – p. Ludwik Ekiert, Wicestarosta – p. Lech 

Brzozowski, członkowie Zarządu: p. Zenobiusz Szczepkowski, p. Edward Rozmus zgodnie z 

załączoną listą obecności oraz Skarbnik Powiatu – p. Renata Mróz, Sekretarz Powiatu – p. 

Elżbieta Bieniek, Kierownik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami – p. Iwona 

Urbanowicz, Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa – p. Anna 

Mróz, Inspektor w Wydziale Ochrony Ośrodowiska, Rolnictwa i Leśnictwa – p. Sabina 

Adamowska-Krupa.  

 

Obrady trwały w godzinach: 12
01 

– 13
54

. Posiedzenie otworzył i prowadził Starosta  

Nidzicki p. Ludwik Ekiert.  

              

              Porządek obrad 

  I.      Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami + Zespół Opieki Zdrowotnej 

      1.  Omówienie sprawy budowy parkingu na potrzeby pacjentów Szpitala oraz parkingu  

           przy Przychodni Zdrowia w Nidzicy. 

      2.  Przedstawienie decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej.  

 II.      Wydział Budownictwa i Architektury 
      1.  Przedstawienie odpowiedzi Rady Miejskiej na wniosek Powiatu o wprowadzenie  

           zmian w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego wsi Wikno, Jabłonka,  

           Natać Mała, Natać Wielka gm. Nidzica. 

      2.  Zaopiniowanie wniosku o uzyskanie decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji  

           drogowej dla zadania „Budowa połączenia drogi ekspresowej S7 z istniejącą drogą  

           krajową nr 7”.    
III.     Wydział Finansowy 

      1.  Wnioski finansowe. 

      2.  Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2010. 

 

 

Na posiedzenie przybywa Kierownik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami p. 

Iwona Urbanowicz oraz Dyrektor i Z-ca Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej p. Anna 

Osłowska i p. Maciej Glinka. 

 

Ad.I. i II. 

Pan Starosta oświadczył, że budowa parkingu przy Przychodni jest konieczna i jeśli tylko 

sytuacja finansowa na to pozwoli zostanie to wykonane. 

P. I. Urbanowicz dodała, że odbędą się pertraktacje z Urzędem Miejskim w sprawie nabycia 

gruntu na ten cel od gminy. 

Pan Wicestarosta oświadczył, że jeśli chodzi o zjazd to Powiat czekał na gotowe projekty na 

przebudowę drogi wojewódzkiej i dopiero zostaną wydane decyzje o warunkach zabudowy. 

P. A. Osłowska uważa, że droga dojazdowa z ul. Rataja jest zbyt wąska. Dodała, że działka 

od ul. Rataja sąsiadująca z parkingiem też jest jeszcze niezagospodarowana. Oświadczyła, że 

wystosowała wniosek, by działkę tę włączyć do projektu. 

P. I. Urbanowicz podkreśliła, że na tej działce stoi budynek w którym prosperuje hurtownia i 

z tego co się orientuje, to nie zostało podpisane rozwiązanie umowy dzierżawy. Dodała, że 
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jeśli chodzi o drogę dojazdową to zostało uzgodnione, że wjazd ma być od ul. Rataja a 

wyjazd od ul. Traugutta i ruch będzie jednostronny. 

P. A. Osłowska odparła, że jeśli chodzi o rozwiązanie umowy dzierżawy to może być to 

kwestia czasu, można poczekać nawet kilka lat ale należy złożyć ofertę. 

P. I. Urbanowicz oświadczyła, że wobec tego zostanie wystosowane pismo do Burmistrza 

informujące o tym, że Powiat podtrzymuje zamiar nabycia tej części działki.    

Następnie Pan Starosta oświadczył, że jeśli chodzi o parking przy Szpitalu, to temat jest 

bardziej złożony i zapytał o plany ZOZ w tej sprawie. 

P. A. Osłowska odparła, że zostało uprzątnięte dawne miejsce składowania opału i 

pracownicy ZOZ parkują tam swoje samochody. 

Pan Starosta zapytał czy ZOZ planuje budowę parkingu na potrzeby pacjentów Szpitala. 

P. A. Osłowska odparła, że pacjenci parkują na placu ks. Otello. 

P. M. Glinka dodał, że jest jeszcze parking przy ul. Steffena. 

Pan Starosta oświadczył, że na placu ks. Otello nie ma parkingu i pacjenci parkują tam z 

przyzwyczajenia. Dodał, że Burmistrz zaproponował nabycie tego gruntu tylko Powiat nie 

posiada środków finasowych, by ten grunt nabyć i wybudować tam parking. 

P. I. Urbanowicz oznajmiła, że parking przy ul. Steffena znajduje się w pasie drogowym 

drogi wojewódzkiej, która będzie przebudowana i przewidziana jest likwidacja tego parkingu. 

Pan Starosta zapytał o działki znajdujące się na terenie Szpitala. 

P. I. Urbanowicz odparła, że część działek została przekazana dla ZOZ w nieodpłatne 

użytkowanie natomiast grunt, gdzie znajdują się działki ogrodowe byłych pracowników ZOZ, 

jest własnością Powiatu.   

Pan Starosta zaproponował sprzedaż działki za prosektorium. 

P. A. Osłowska odparła, że to jest najlepsze miejsce na świadczenie usług medycznych, które 

mogłyby przynieść dochody. Dodała, że można tam wybudować np. centrum rehabilitacji. 

Pan Starosta oznajmił, że sytuacja finansowa jest trudna i nie można planować tak 

kosztownych inwestycji. 

Skarbnik Powiatu przypomniała, że zmieniła się ustawa o finansach publicznych i inaczej 

jest liczony wskaźnik zadłużenia jednostek, który jest bardzo rygorystyczny. Oświadczyła, że 

po wykonaniu symulacji Powiat nie spełnia wskaźnika ponieważ wliczane są do niego 

zobowiązania typu poręczenia dla ZOZ, kredyty i odsetki. 

Pan Wicestarosta zaznaczył, że w związku z tym Powiat został również zmuszony do 

rezygnacji z wielu inwestycji drogowych. Uważa, że konieczne jest wykonanie planu 

zagospodarowania terenu wokół Szpitala i należy ten grunt wykorzystać. 

Pan Starosta zapytał czy ZOZ byłby zainteresowany wybudowaniem parkingu na potrzeby 

pacjentów Szpitala na placu ks. Otello. 

P. M. Glinka odparł, że niestety nie ma innego miejsca chiciażby z tego względu, że 

konieczne jest zachowanie drogi pożarowej wokół Szpitala.     

P. I. Urbanowicz oświadczyła, że Powiat może wnioskować o nieodpłatne przekazanie lub 

sprzedaż z bonifikatą (cel publiczny). Uważa, że Gmina powinna przystać na takie warunki i 

wówczas zostały by tylko koszty związane z podzieleniem i przygotowaniem gruntu. 

Zarząd uzgodnił, że należy poinformować Burmistrza, że Powiat jest zainteresowany 

nabyciem gruntu ale pod warunkiem nieodpłatnego przekazania. 

Posiedzenie opuszcza p. A. Osłowska i p. M. Glinka a przybywa Kierownik Wydziału 

Budownictwa i Architektury p. Lidia Walewska. 

P. L. Walewska przypomniała, że Powiat wnioskował o wprowadzenie zmian w 

miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego wsi Wikno, Jabłonka, Natać Mała, 

Natać Wielka gm. Nidzica. Oświadczyła, że Powiat wnioskował na początku o zmianę trasy, 

później o zmianę kategorii drogi z powiatowej na gminną. Dodała, że Burmistrz nie wyraził 
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na to zgody więc zwróciliśmy się z tą prośbą bezpośrednio do Rady Miejskiej, która 

podtrzymuje stanowisko Burmistrza. 

P. I. Urbanowicz oznajmiła, że w tej chwili toczy się postępowanie w sprawie zatwierdzenia 

(po raz kolejny) podziału w wyniku, którego część tej drogi zostanie wydzielona i Powiat 

stanie się jej właścicielem. Przypomniała, że Powiat zaskarżył do SKO to, że Gmina nie 

zawiesiła postępowania ale nie ma jeszcze decyzji w tej sprawie. 

Zarząd przyjął do wiadomości.  

Następnie p. I. Urbanowicz poinformowała, że została wydana decyzja Wojewody 

Warmińsko-Mazurskiego o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej polegającej na 

budowie drogi ekspresowej nr S 7 na odcinku Nidzica – Napierki. Dodała, że zostanie 

zabrana Powiatowi powierzchnia ok. 3 ha za którą Powiat otrzyma odszkodowanie. 

Podkreśliła, że jeśli dotychczasowy właściciel wyda nieruchomość nie później niż w terminie 

30 dni od dnia doręczenia zawiadomienia o wydaniu decyzji – wysokość odszkodowania 

powiększa się o kwotę 5% wartości nieruchomości. 

Zarząd przyjął do wiadomości. 

P. L. Walewska poinformowała, że wpłynął wniosek o uzgodnienie połączenia drogi 

ekspresowej S 7 starej z nową. Oświadczyła, że nie ma uwag i Wydziały: Geodezji i 

Gospodarki Nieruchomościami; Ochrony Środowiska; Oświaty; Zarządzania Kryzysowego 

oraz PZD również.  

Zarząd pozytywnie zaopiniował  wniosek o uzyskanie decyzji o zezwoleniu na realizację 

inwestycji drogowej dla zadania „Budowa połączenia drogi ekspresowej S7 z istniejącą 

drogą krajową nr 7”.    
   

Posiedzenie opuszcza p. L. Walewska i p. I. Urbanowicz. 

 

Ad. III.  

Skarbnik Powiatu przedstawiła wnioski finansowe, które zostały złożone przez: 

● Wojewoda Warmińsko – Mazurski: korekta decyzji dotyczącej dotacji celowej z 

przeznaczeniem na  zadanie pn. :Budowa drogi powiatowej (Jabłonowo Dyby) – Piotrkowo – 

Bukowiec Wielki (jest: dział 600 rozdz.60014 § 6430 kwota 273.300zł po korekcie: dział 600 

rozdz. 60014 § 6430 o kwotę 338.700zł). 

Pozytywna opinia Zarządu. 

● Wojewoda Warmińsko – Mazurski: zwiększenie planu dotacji celowych w dziale 852 

rozdz. 85202 § 2130 o kwotę 2.580zł z przeznaczeniem na dofinansowanie domów pomocy 

społecznej i w związku z tym zwiększenie wydatków w PCPR o kwotę 2.580zł. 

Pozytywna opinia Zarządu. 

Zarząd przyjął do wiadomości.  

● Starostwo Powiatowe: przeniesienia w kwocie 20.000zł w rozdz. 75075 promocja 

jednostek samorządu terytorialnego oraz przeniesienia w kwocie 12.000zł w rozdz. 92605 

zadania w zakresie kultury fizycznej i sportu.  

Pozytywna opinia Zarządu.   

● Powiatowy Inspektorat Nadzoru Budowlanego: przesunięcie środków w obrębie budżetu 

jednostki tj. zmniejszenie wydatków o kwotę 277,41zł w § 4280 – zakup usług zdrowotnych, 

§ 4300 - zakup usług pozostałych, § 4350 – zakup usług dostępu do sieci internetowej, § 4360 

– opłaty z tyt. zakupu usług telef. komórkowej, § 4430 – różne opłaty i składki i zwiększenie 

wydatków o tę samą kwotę w § 4400 – opłaty za administrowanie i czynsze za budynki i 

lokale, § 4440 – odpis na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych. 

Pozytywna opinia Zarządu. 

● Zespół Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących:  zmniejszenie wydatków o kwotę 3.800zł 

w dziale 801 rozdz. 80110 § 4120 – składki na fundusz pracy, § 4010 – wynagrodzenia 
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osobowe pracowników i w dziale 801 rozdz. 80130 § 4120 – składki na fundusz pracy, § 

4700 – szkolenie pracowników niebędących członkami korpusu służby cywilnej a 

zwiększenie wydatków o tę samą kwotę w dziale 801 rozdz. 80110 § 4300 – zakup usług 

pozostałych i w dziale 801 rozdz. 80130 § 4010 – wynagrodzenia osoboe pracowników, § 

4110 – składki na ubezpieczenia społeczne, § 4410 – podróże służbowe krajowe. 

Zmniejszenia wydatków powstały w wyniku nie naliczania składki za osoby, które powróciły 

z urlopów macierzyńskich a także ograniczono wyjazdy na szkolenia pracowników natomiast 

zwiększenie wydatków przeznaczone zostanie na bilety miesięczne dla uczniów Gimnazjum 

oraz na wynagrodzenia osobowe pracowników z tyt. nie planowanego nauczania 

indywidualnego. 

Pozytywna opinia Zarządu. 

● Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie: zmniejszenie wydatków o kwotę 143zł w dziale 

851 rozdz. 85154 § 4170 wynagrodzenia osobowe i zwiększenie wydatków o tę samą kwotę  

w dziale 851 rozdz. 85154 § 4110 składki na ubezpieczenie społeczne. Zmiany związane są z 

tym, że od 1 listopada zatrudniono emeryta na umowę zlecenie, specjalistę – prawnika w 

związku z czym istnieje obowiązek odprowadzania od jego wynagrodzenia składek na 

ubezpieczenie społeczne. 

Pozytywna opinia Zarządu. 

Skarbnik Powiatu oświadczyła, że w/w wnioski finansowe zostały wprowadzone do 

projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2010. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 276/10 w sprawie zmian w budżecie powiatu na 

rok 2010. 

Za podjęciem w/w uchwały głosowali obecni na posiedzeniu: Starosta – p. Ludwik 

Ekiert, Wicestarosta – p. Lech Brzozowski oraz członek Zarządu – p. Zenobiusz 

Szczepkowski natomiast członek Zarządu - p. Edward Rozmus wstrzymał się. 

Skarbnik Powiatu oświadczyła, że wpłynął jeszcze kolejny wniosek z Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie tj. zmniejszenie wydatków o kwotę 143zł w dziale 851 rozdz. 

85154 § 4170 wynagrodzenia osobowe i zwiększenie wydatków o tę samą kwotę  w dziale 

851 rozdz. 85154 § 4110 składki na ubezpieczenie społeczne. Zmiany związane są z tym, że 

od 1 listopada zatrudniono emeryta na umowę zlecenie, specjalistę – prawnika w związku z 

czym istnieje obowiązek odprowadzania od jego wynagrodzenia składek na ubezpieczenie 

społeczne. Dodała, że wniosek zostanie zawarty w projekcie uchwały Rady Powiatu w 

sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2010. 

Pozytywna opinia Zarządu. 

Skarbnik Powiatu poinformowała, że wpłynął wniosek z Powiatowego Zarządu Dróg w 

sprawie zmian w wieloletnim planie inwestycyjnym na lata 2010-2012. Dodała, że Dyrektor 

PZD dostosowuje wieloletni plan inwestycyjny do aktualnych inwestycji. Oznajmiła, że 

zmiany dotyczą zdjęcia z planu zaplanowanej na rok 2011 kwoty w wys. 441.400zł na 

inwestycję Budowa drogi powiatowej (Jabłonowo Dyby) – Piotrkowo – Bukowiec Wielki a 

także zdjęcie z planu na rok 2011 kwoty 500.000zł zaplanowanej na realizację inwestycji 

„Przebudowa dróg powiatowych wraz z chodnikami i kanalizacją deszczową przebiegających 

przez m. Janowo i Komorowo i ponadto zdjąć z planu na rok 2011 kwotę 232.000zł na 

Przebudowę drogi powiatowej Zakrzewo – Zalesie – Zaborowo. Podkreśliła, że w/w zmiany 

zostaną szczegółowo przedstawione przez Dyrektora PZD na kolejnym posiedzeniu Zarządu. 

Zarząd przyjął do wiadomości. 

Skarbnik Powiatu oznajmiła, że Centrum Kształcenia Praktycznego zwróciło się z prośbą o 

zabezpieczenie środków na wymianę pieca c.o. Dodała, że środki na ten cel zostały 

zabezpieczone w projekcie budżetu CKP na rok 2011. Następnie poinformowała, że 

Warmińsko – Mazurski Oddział PFRON nie będzie już przyjmował na 2011 rok wniosków o 

przystąpienie przez samorząd powiatowy do programu „JUNIOR – program aktywizacji 
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zawodowej absolwentów niepełnosprawnych” a powyższe wynika z braku środków 

finansowych na realizację w/w programu a ponadto Minister Pracy i Polityki Społecznej 

przyznał z rezerwy dodatkowe środki Funduszu Pracy w kwocie 185.000zł na realizację przez 

Powiatowy Urząd Pracy programów na rzecz promocji zatrudnienia, łagodzenia skutków 

bezrobocia i aktywizacji zawodowej. Łączna kwota środków Funduszu Pracy na realizację 

przez PUP w/w zadania ulega zwiększeniu do kwoty 8.684.500zł. 

Zarząd przyjął do wiadomości.  
Skarbnik Powiatu poinformowała, że został podpisany z Wojewodą Warmińsko-Mazurskim 

aneks w sprawie rozwiązania umowy zawartej na zadanie pn. „Budowa drogi powiatowej 

(Jabłonowo Dyby) – Piotrkowo – Bukowiec Wielki i w związku z tym w projekcie uchwały 

Rady Powiatu zostaną wprowadzone zmiany do budżetu powiatu. 

Zarząd przyjął do wiadomości.  

 

Na tym zamknięto obrady i zakończono obrady. 

 

Protokołowała:       

Anna Kalinowska 

 

  

 

Przewodniczący Zarządu 

/-/ Ludwik Ekiert 

 

Z-ca Przewodniczącego Zarządu 

/-/ Lech Brzozowski 

 

Członek Zarządu  

/-/ Edward Rozmus 

 

Członek Zarządu  

/-/ Zenobiusz Szczepkowski 

 

 

  

 

      

    


